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Algemene ledenvergadering 50PLUS afd. Zeeland. 
  
Locatie: Hotel Terminus te Goes. 
Datum: 19 januari 2023. 
Tijdstip: 19.30 uur tot 22.00 uur. 
___________________________________________________________________________ 

Aanwezig: 

Bestuur: J. Hessing (technisch VZ/ wn. penningmeester), G. de Klerk (secr.), G. Lernout, H. 

Reuling. 

Leden: R. v.d. Bank, C.J. van Wezel, P. Huijsman, W. Willemse, H. Onderdijk, H. Volder, H. van 

Dool, T. Odinot, D. Wood. 

Gast: Boonman-Traas. 

Afwezig: F. Israël (ZK), B. Martens (MK) A. Franse (MK). 

___________________________________________________________________________ 

 

Opening Voorzitter. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

Dit is een extra vergadering omdat er een paar veel verkiezingen zijn, te weten een nieuwe 

secretaris de lijsttrekker vaar de verkiezingen van de provinciale Staten en het Waterschap., 

de kandidaten voor deze verkiezingen en het partijprogramma voor deze verkiezingen. 

Procedureel. De voorzitter stelt voor de volgorde van de agenda aan te passen. Het punt 

verkiezingen te verzetten na mededelingen vanuit het Waterschap. Dat wordt dan 9a. 

De vergadering gaat hier unaniem mee akkoord. 

 

Notulen vergadering dd. 08-09-2022.  

Daar er geen op- of aanmerkingen zijn is het verslag bij deze vastgesteld. 

 

Verslag secretaris. 

Het ledental is momenteel 102. De secr. Doet een oproep aan ieder om nieuwe leden aan te 

brengen.  
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Verslag penningmeester. 

Het was de bedoeling om vanavond de jaarrekening van 2021 en 2022 vast te stellen. De 

penningmeester heeft daartoe tijdig via de mail met een cc aan de secretaris bij het 

partijkantoor een overzicht aangevraagd van de financiële stukken over 2021 en 2022. Tot 

op heden is daar geen reactie op gekomen. Zaterdag a.s. bespreekt de wn. Penningmeester 

dit met de wn. voorzitter/penningmeester van het HB Gerard van Hooft. Aangezien de 

penningmeester een begroting over 2023 graag wil beginnen met een vergelijk over het 

voorgaande jaar, dus 2022, heeft hij dit nog niet gemaakt. 

Vanuit de vergadering komt de opmerking dat dat wel zou kunnen.  

Antw. Dan krijgen we een herhaling van zetten en daar houdt de penningmeester niet van. 

Het dient definitief afgehandeld te worden. 

 

Mededelingen vanuit de Statenfractie door fractievoorzitter W. Willemse. 

In november is er een Statenvergadering geweest, die is rustig verlopen. Op 16 december 

heeft 50PLUS een motie ingediend voor een jaar proef met een gratis busverbinding 

Terneuzen Goes v.v. 

Deze motie is helaas niet aangenomen. 

In de verkoop van de whole sale PZEM wordt de Sloecentrale verkocht. 

Er komen nog twee vergadering en bijeenkomsten voor de scheidende en nieuwe 

Statenleden. 

We hopen dat we na de verkiezingen nog steeds op twee leden staan. Met de vaste 

stemmers moet dat lukken. 

Mededelingen vanuit de Waterschapfractie door de fractievoorzitter J. Hessing.  

50PLUS blijft tegen de voorgestelde belastingverhoging van 9,5%. Een tegenmotie van 7,5% 

is afgewezen. 

 

Verkiezingen. 

Aanwezig zijn 13 stemgerechtigde leden en 10 machtigingen. 

Voordat er met de verkiezingen kan worden begonnen dient er eerste een stemcommissie te 

worden aangesteld. De vz. stelt mevr. Hilde Onderdijk en dhr. Dennis Wood. Beiden 

aanvaarden de functie waarna de vergadering hier mee instemt. 

Als eerste wordt er een nieuwe secretaris gekozen. Hiervoor zijn twee kandidaten, te weten 

mevr. Carelsen en dhr. Reuling. Mevr. Carelsen is helaas niet aanwezig. 



 
 

3 
 

Dhr. Reuling stelt zich voor aan de vergadering. Hij heeft een ruime ervaring als secretaris in 

diverse organisaties. 

Hierna worden de stembriefjes ingevuld en ingeleverd. 

Telling van de stemmen geeft de volgende uitslag. 

 

Mevr. Carelsen 0 stemmen 

Dhr. Reuling 23 stemmen. (inclusief 10 machtigingen)  

Dhr. Reuling is unaniem gekozen en de vz. feliciteert hem waarbij dhr. Reuling zijn functie 

aanvaard. Uiteraard met de traditionele bos bloemen. Dhr. Reuling spreekt een kort 

dankwoord uit. 

Vervolgens houdt de vz. een korte toespraak waarin he de scheidende secretaris prijst voor 

zijn inzet. Uiteraard volgt de handdruk met een bos bloemen. De scheidende secretaris 

spreekt kort de vergadering toe. 

Van verschillende zijden is aan het bestuur het verzoek gekomen om in de lijst met 

kandidaten voor de Provinciale Staten een kleine wijziging aan te brengen. De nummers 3 en 

4, te weten mevr. Onderdijk en dhr. Dellaert wisselen van plaats. Mevr. Onderdijk wordt dan 

nr. 3 en dhr. Dellaert nr. 4 op de lijst. De reden hiervan is dat een vrouw vaak meer stemmen 

trekt dan een man. 

De vz. geeft aan dat door drie prominente leden een tegenprogramma is ingediend. 

Aangezien dit programma ongeveer 14 dagen voor de vergadering is ingediend was dit te 

laat en derhalve niet ontvankelijk. De vz. geeft aan te willen bezien hoe we hiermee om 

kunnen gaan. Zijn voorstel is dat de meer punten van het tegenprogramma worden 

ingevoegd in het programma. 

Dhr. Lernout geeft een uitleg over een vergelijkingsschema dat door de secretaris is 

gemaakt. 

Na enige discussie waarin de leden aangeven graag een mogelijk te hebben gehad het 

tegenvoorstel te lezen wordt het programma en het voorstel van de vz. per acclamatie 

unaniem aanvaard. 

Hiermee is het programma vastgesteld en gekozen door de leden en zal zo snel als mogelijk 

worden gepubliceerd. 

Het programma van het Waterschap wordt zonder aanpassingen per acclamatie vastgesteld 

en aangenomen door de leden. 

Verkiezing lijsttrekkers. De vz. vraagt aan dhr. Reijnierse of hij bij verkiezing het 

lijsttrekkerschap voor de Provinciale Staten aanvaard. Dhr. Reijnierse antwoord bevestigend. 
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Hierna worden de stembriefjes voor het lijsttrekkerschap van de Provinciale Staten ingevuld, 

opgehaald en geteld door de stemcommissie. 

De uitslag van de stemming voor de lijsttrekker van de Provinciale Staten is: 

20 stemmen voor. 

3 onthoudingen. 

Hiermee is dhr. Reijnierse met overmacht tot lijsttrekker voor de Provinciale Staten gekozen. 

De vz. feliciteert dhr. Reijnierse en wenst hem veel succes. 

Dhr. Reijnierse spreekt zijn dank uit en benadrukt dat het een moeilijke campagne zal 

worden. 

Dan wordt de lijst kandidaten voor de Provinciale Staten per acclamatie vastgesteld en 

gekozen.  

 

Als volgende is de verkiezing van de lijsttrekker voor het Waterschap aan de orde. Dhr. 

Hessing is de enige kandidaat. De vergadering vult de stembriefjes in, deze worden 

opgehaald en geteld door de stemcommissie. 

De uitslag van de stemming is. 

23 stemmen voor. 

Hiermee is dhr. Hessing door de vergadering gekozen tot lijsttrekker van de Provinciale 

Staten. 

Als laatste wordt er per acclamatie gestemd op de kandidatenlijst voor het Waterschap. 

Deze lijst wordt door de vergadering unaniem vastgesteld. 

Voordat er verder wordt gegaan met de rondvraag rest er nog een punt dat geregeld moet 

worden voor de verkiezingen. Dat is de campagnecommissie. Het bestuur doet een voorstel 

over de leden van de campagnecommissie. Zij stellen voor: 

R. Reijnierse, J. Hessing, G. Lernout, P. Huijsman en D. Wood. 

De vergadering gaat hiermee akkoord.  

Mevr. Onderdijk stelt zich beschikbaar voor de campagnecommissie maar aangezien er veel 

handen nodig zijn vraagt het bestuur haar zich beschikbaar te houden voor andere taken. 

 

Rondvraag. 

Dhr. v.d. Bank heeft geen vraag maar spreekt graag een woord van waardering uit voor 

Martin van Rooy voor zijn niet aflatende strijd voor de pensioenen. 
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Antw. Vz. Ik zie Martin binnenkort toch en zal dit overbrengen aan hem. 

Dhr. Wood. Wil graag een afdeling oprichten in de gemeente Hulst. 

Antw. Secr. Dat is zonder meer mogelijk maar het zou dan fijn zijn als het HB in de 

reglementen gemeentelijke afdelingen een plaats geeft. 

Dhr. Lernout. Geen vraag maar een opmerking. De pensioenvorming zoals er nu aan zit te 

komen is een opmaak naar een parlementaire enquêtes. 

 

Sluiting. 

De voorzitter dankt eenieder voor zijn inbreng en aanwezigheid. 


